
PROTOKÓŁ  Nr XIII/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 18 marca 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1500
, zakończyła o godz.1645. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum i poinformował, 

że obradach udział bierze 12 radnych na ustawowy stan 15 radnych, (nieobecni Radni: 

Wanda Cieślikiewicz, Ireneusz Adam Gajlun i Teresa Waszczenko) i poinformował,  

że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany na nośniku elektronicznym. 

W obradach sesji ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Lech 

Ferdynus, Radosław Drozdowicz radny Rady Powiatu Kamieńskiego, Barbara 

Deszyńska skarbnik Gminy, Ireneusz Wilk sekretarz Gminy oraz Zbigniew Olech radca 

prawny Kancelarii SDO Szczecin, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy 

Golczewo oraz sołtysi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad i poinformował, że właściwe 

brzmienie pkt. 8 to „Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości”, pomyłkowo wpisano „bezprzetargowe”: Radni nie wnieśli uwag  

do treści ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady o godz. 15 05 ogłosił 5 min przerwy. 

O godz. 15 10 wznowiono obrady. 

Porządek obrad sesji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Wręczenie nagród sportowcom. 
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4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierżawy na okres powyżej 3 lat. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego 

użytkowania nieruchomości. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

7. Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

11. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności 

w okresie między sesjami Rady. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady wniósł o rozszerzenie przedstawionego porządku obrad  

i wprowadzenie w pkt. 3, punktu: „Wręczenie Listu gratulacyjnego Nadleśniczemu 

Nadleśnictwa Rokita”. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła ww. wniosek 

jednomyślnie 12 głosami „za”. 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad sesji po zaproponowanej zmianie i 

dodał, że pozostałe punkty porządku obrad przesuną się o jeden punkt. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Wręczenie Listu gratulacyjnego Panu Tomaszowi Szeszyckiemu Nadleśniczemu 

Nadleśnictwa Rokita. 

4. Wręczenie nagród sportowcom. 



 3 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierżawy na okres powyżej 3 lat. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego 

użytkowania nieruchomości. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

12. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności 

w okresie między sesjami Rady. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad po zmianie 

jednomyślnie 12 głosami „za”. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Radny Roman Dorniak przewodniczący obrad poinformował, że protokół  

z poprzedniej sesji nie został przygotowany i będzie przyjęty na następnej sesji ze 

względu na urlop pracownika. 

 

Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 

W tym punkcie Radni nie złożyli interpelacji i wniosków. 

 

Ad. 3. Wręczenie Listu gratulacyjnego Nadleśniczemu Nadleśnictwa Rokita. 

 Roman Dorniak Przewodniczący Rady poinformował, ż Pan Tomasz Szeszycki 

jako Nadleśniczy Nadleśnictwa Rokita wraz z pracownikami Nadleśnictwa wykazuje 

ogromne zaangażowanie w promowaniu Gminy Golczewo.  
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W sposób istotny współdziała w tworzeniu inwestycji turystycznych, wspomaga 

organizację Triatlonu, itp., ponadto dodał, że jest Zasłużonym dla Gminy Golczewo. 

 Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa złożył podziękowanie za dotychczasową 

współpracę i życzył sukcesów w życiu osobistym i zawodowym. 

Przewodniczący Rady wraz z Burmistrzem dokonali uroczystego wręczenia Listu 

gratulacyjnego. Radni Rady Miejskiej i zgromadzeni na sesji swoje podziękowanie 

wyrazili brawami. 

 Pan Tomasz Szeszycki podziękował za wyróżnienie i deklarował dalszą 

współpracę. 

 

Ad. 4. Wręczenie nagród sportowcom. 

 Andrzej Danleluk wyraził zadowolenie, że po raz kolejny możemy wyróżnić 

grupę sportowców. Poinformował, że swoją pracą i osiągnięciami z tego tytułu 

rozsławiają Gminę Golczewo w kraju i zagranicą. 

Nagrody otrzymali kolarze: Wojciech Franczak, Rafał Kolasiński, Kamil Ślesicki  

i Patryk Matuszak oraz trener Klubu Sportowego BASZTA Golczewo Pan Jacek Kołba. 

Burmistrz i Przewodniczący Rady sportowcom i trenerowi życzył dalszych sukcesów. 

 Jacek Kołba podziękował Burmistrzowi i Radnym Rady Miejskiej za wsparcie. 

Poinformował, że Klub Sportowy BASZTA Golczewo jest Klubem wiodącym w kraju. 

Dodał, że obecnie w Klubie trenuje 20 kolarzy we wszystkich kategoriach wiekowych, 

ponadto funkcjonuje Szkółka Kolarska dla Dzieci, w której trenuje 15 dzieci. 

Klub specjalizuje się w kolarstwie szosowym i torowym. Zawodnicy zdobywają 

osiągnięcia w kraju z zagranicą.  

Poinformował, że w tym roku organizujemy Międzywojewódzkie Mistrzostwa 

Młodzików, aby zachęcić dzieci i młodzież do uprawiania sportu. Natomiast w ostatni 

weekend sierpnia odbędą się zawody na rowerach górskich w kolarstwie MTB, na które 

już wszystkich chętnych zaprasza. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 

umowy dzierżawy na okres 3 lat. 

Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że z uwagi na to, że były uwagi do niniejszego projektu uchwały na ostatnim 

posiedzeniu Komisji wobec tego na wniosek Radnych prowadza autopoprawkę   
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i przedkłada nowy projekt uchwały wraz z mapką, w którym podano numery oraz 

powierzchnię działki przeznaczonej do zawarcia bezprzetargowej umowy dzierżawy.  

Wyjaśnił, że działka nr 264/11 położona jest w miejscowości Kłęby.  

Od dłuższego czasu dzierżawiona jest przez Panią Twardowską, na tej działce 

prowadzi działalność pszczelarską. Dodał, że Pani Twardowska zwróciła się do Gminy 

o jej wydzierżawienie w formie bezprzetargowej. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

 Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

 Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 i 4 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/117/16 

w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy na okres  

3 lat, jednomyślnie 12 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/117/16 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad.6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego 

użytkowania nieruchomości. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że działka nr 254/15, której dotyczy przedstawiony projekt uchwały położona jest  

w Golczewie przy ul. Jedności Narodowej dodał, że jest to klin. Wniósł autopoprawkę, 

która określa numer działki, powierzchnię oraz obręb. Wyjaśnił, że nabycie prawa 

wieczystego użytkowania do wskazanej działki związane jest z poszerzeniem pasa 

drogowego przy ul. Jedności Narodowej. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

 Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz do wniesionej 

autopoprawki.  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 i 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/118/16 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 

jednomyślnie 12 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/118/16 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, 

że działka nr 396/4, której dotyczy przedstawiony projekt uchwały położona jest  

w Golczewie przy ul. Stary Tartak, tam też znajdują się inne działki przeznaczone  

do sprzedaży. Poinformował, że do ww. działki jest wykonana wycena przez 

rzeczoznawcę. Ogłoszenie o przetargu zostało podane do publicznej wiadomości. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 i 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/119/16 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 11 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała Nr XIII/119/16 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że jest 

to kwestia zastana, ponieważ garaże przy ul. Osiedle Zdrojowe zostały wybudowane 

na gruncie Gminy bezumownie. Wyjaśnił, że grunt pod garażami jest własnością 

Gminy. Stwierdził ponadto, iż istnieje potrzeba uporządkowania sposobu użytkowania 

działek przy ul. Osiedle Zdrojowe przez właścicieli poszczególnych garaży poprzez 

zaproponowanie im ich wykupu.  

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk na ostatnim posiedzeniu Komisji. 

Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 i 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/120/16 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości jednomyślnie 12 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/120/16 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

projekt dotyczy działek nr 264/62 i nr 264/63 położonych w Golczewie  

przy ul. Zwycięstwa.  

Burmistrz wniósł autopoprawkę do ww. projektu uchwały, w związku z uwagami 

Radnych przedstawionymi na ostatnim posiedzeniu Komisji. Poinformował, że zgodnie 

z sugestią z projektu uchwały w pierwszej wersji została wyłączona działka nr 376/2 

położona w obrębie Wołowiec. Wyjaśnił, że obecnie przygotowany projekt uchwały 

dotyczy działek położonych jedynie w Golczewie. Poinformował, że niniejsza uchwała 

ma na celu uporządkowanie terenu przy ul. Zwycięstwa 42. Wymienione działki 

zostaną przeznaczone na cele parkingowe. 

 Przewodniczący obrad stwierdził, że Komisje na ostatnim swoim posiedzeniu  

w głosowaniu nie wyraziły swojego stanowiska, ponieważ projekt uchwały miał inne 

brzmienie. Radni byli przeciwni, aby w jednym projekcie uchwały zawarte były 

nieruchomości położone w dwóch różnych miejscowościach. Wobec tego, że Burmistrz 

przedstawił zmieniony projekt, zgodny z oczekiwaniem Radnych. 

 Radny Jaromir Marks zapytał, czy sprawa zbycia ww. nieruchomości została 

wyjaśniona z mieszkańcami bloku przy ul. Zwycięstwa 42, ponieważ wie, że 

mieszkańcy nie byli zadowoleni, że został wybudowany dom przed ich oknami. 

Obawiają się, aby nie powstała teraz „zapora” na tej działce przysłaniająca widok  

z okien. 

 Radny Ryszard Liszka powiedział, że część mieszkańców wyrażała chęć kupna 

ww. nieruchomości. Poinformował, że na dzisiejszej sesji miał być obecny 

przedstawiciel Wspólnoty Mieszkaniowej. W związku z tym, że jest nieobecny oznacza, 

że decydujące zdanie pozostawia Radzie. 

 Burmistrz Andrzej Danieluk poinformował, że budynek nie może powstać bez 

zgody Starostwa Powiatowego. Poinformował ponadto, że decydujące zdanie w tej 

sprawie ma Zebranie Wspólnoty Mieszkaniowej, które rok temu wyraziło zgodę  

na piśmie. Stwierdził, że procedura jest zgodna z określonymi przepisami. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 i 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę  

 

Nr XIII/121/16 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 7 głosami „za” przy 5 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała Nr XIII/121/16 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie uchwały wcześniej podjęte 

wchodzą w życie z dniem podjęcia. Wyjaśnił, że nieopatrznie przy odczytywaniu 

pominął ten zapis. 

 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo  

na 2016 r. 

Barbara Deszyńska skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że jest to dość znacząca zmiana w budżecie jeśli chodzi o kwoty, 

które tu występują. Poinformowała, że mamy dwie grupy dochodów: jedne dotyczą 

dochodu z tytułu VAT, który wpłynął do Urzędu Miejskiego w kwocie 700.000,00 zł. 

Wyjaśniła, że tę kwotę umieszczamy po stronie wydatków, jako zwrot do Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Poinformowała, że po stronie dochodów mamy również zmniejszenie z tytułu 

termomodernizacji budynków Zespołu Szkół Publicznych i Urzędu Miejskiego, wydatki 

te będą realizowane w przyszłym roku. Poinformowała ponadto, że zabezpieczono 

kwotę na zwrot VAT do Urzędu Marszałkowskiego.  

Zwróciła uwagę, że istotne jest to, że rozwiązujemy rezerwę na budżet obywatelski  

w ramach, którego zadania zostały już przydzielone. Wymieniła zadania i kwoty, które 

są ujęte w przedstawianym projekcie uchwały. 

Poinformowała, że zabezpieczono środki na wykup nieruchomości położonej  

przy GOKiS Golczewo przy ul. Zwycięstwa w kwocie 150.000,00 zł. 
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W związku z tym dochody zwiększono o kwotę 273.250,00 zł a wydatki o kwotę 

719.352,56 zł. Brakujące środki pochodzą z nadwyżki z ubiegłego roku i ta nadwyżka 

zostaje zwiększona do kwoty 1.232.725,28 zł. 

Skarbnik prosiła, aby w uzasadnieniu przy wydatkach do niniejszego projektu uchwały 

Radni dopisali kwotę w wysokości 700.000,00 zł jako zwrot do Urzędu 

Marszałkowskiego, ponieważ kwoty tej tam nie wpisano. Wyjaśniła, że wpisano ją 

jedynie w załączniku nr 2 omawianego projektu uchwały. 

Radny Marcin Stępień zapytał Panią Renatę Dobrowolską Sołtysa Sołectwa 

Drzewica odnośnie budowy węzła sanitarnego w świetlicy Kłodzino. 

Sołtys Renata Dobrowolska poinformowała, że zgodnie z budżetem 

obywatelskim, zadanie będzie realizowane zgodnie ze złożonym projektem. 

Powiedziała, że w budynku świetlicy będzie szatnia, toaleta oraz zaplecze kuchenne 

dodała, że zgodnie z przepisami prowadzona jest książka budowy. 

Radny Roman Dorniak Przewodniczący Rady zapytał, czy budynek świetlicy jest 

realnie wykorzystywany i zwrócił uwagę na kwotę, która została zabezpieczona  

w ramach budżetu obywatelskiego dodał, że przygotowanie wszelkiej dokumentacji 

obwarowane jest wysokimi kosztami. 

Sołtys odpowiedziała, że w świetlicy odbywają się okolicznościowe uroczystości 

z udziałem mieszkańców Sołectwa poinformowała, że od niedawna przy współudziale 

obecnej Pani Dyrektor GOKiS.  

Pani sołtys pochwaliła tą współpracę. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk do przedstawionego projektu uchwały na ostatnim 

posiedzeniu Komisji. 

Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 
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Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/122/10 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. jednomyślnie 12 

głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/122/16 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że ww. uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Golczewie  

na okres 14 dni. 

 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

Barbara Deszyńska skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że zmiany przyjęte uchwałą budżetową powodują zmiany wyniku 

finansowego, który został ujęty w prognozie finansowej.  

Poinformowała, że jest zmiana długu publicznego, która wynika z ratalnego zakupu 

nieruchomości położonej przy GOKiS w Golczewie. W związku z tym w prognoza 

finansowa ulega zmianie o kwotę 420.000,00 zł na najbliższe 4 lata, po 105.000,00 zł  

w latach 2017-2020. 

Poinformowała ponadto, że w zakresie realizowanych przedsięwzięć zmiana dotyczy 

dodatkowych zadań, tj. budowy drogi gminnej ul. Osiedle Robotnicze w Golczewie, 
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zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Golczewo oraz zakupu 

pomieszczeń przy ul. Zwycięstwa 10 w Golczewie. 

Stwierdziła, że całość WPF (Wieloletnia Prognoza Finansowa) wymaga 

zaakceptowania przez Radę Miejską. 

 

Przewodniczący obrad prosił poszczególnych Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie zajętych stanowisk do przedstawionego projektu uchwały na ostatnim 

posiedzeniu Komisji. 

Radna Danuta Bednarz – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

Radny Marcin Stępień – Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Krzysztof Wawrzyński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 

 

Radny Roman Dorniak Przewodniczący Rady zapytał o kwotę 120.000,00 zł,  

Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, że jest to sukcesywna wymiana 

sprzętu komputerowego wraz z modernizacją serwera w Urzędzie Miejskim  

w Golczewie. 

 Skarbnik poinformowała, że część zadań inwestycyjnych nie została jeszcze 

ujęta w prognozie finansowej. 

 Radny Daniel Urbanowicz zwrócił uwagę, że sprzęt komputerowy w ZSP 

Golczewo również wymaga wymiany. 

 Burmistrz odpowiedział, że ZSP posiada własny budżet, w ramach którego może 

dokonać wymiany komputerów. 

 Radny Jaromir Marks zaproponował, aby w GOKiS utworzyć pracownię 

internetową i w niej wykorzystać odzyskany sprzęt komputerowy. 

 Burmistrz przyznał, że jest to dobry pomysł. 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/123/16 

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo  

na lata 2016-2022, 10 głosami „za”, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XIII/123/16 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że ww. uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Golczewie  

na okres 14 dni. 

 

Ad.15. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 Andrzej Danieluk Burmistrz poinformował, że czas między sesjami w głównej 

mierze został przeznaczony planowanie realizacji inwestycji na terenie gminy tak, aby 

proces inwestycyjny był spójny z prognozą finansową. Środki finansowe z tytułu 

oszczędności uzyskanych z termomodernizacji będą przeznaczone min. na poprawę 

funkcjonowania pracowni internetowych. Efektem pracy są ambitne plany. Zamierzamy 

wykonać inwestycje o wartości 40 mln zł, z czego ¼ z środków własnych, pozostałe  

ze środków unijnych oraz z środków uzyskanych z partnerstwa publiczno prawnego. 

Zgodnie z sugestią Radnych rozpoczęliśmy wizyty u jubilatów – mieszkańców Gminy 

powyżej 90 roku życia. Stwierdził, że z radością przyjmowana jest przez nich delegacja 

radnych, Burmistrza i przedstawiciela Urzędu. Powiedział, że zastanawiamy się nad 

tym, aby mieszkańcy Gminy powyżej 75 roku życia otrzymywali od Gminy upominki  

np. na wigilię. 

 Radny Ryszard Liszka zapytał o wyjazd Burmistrza 8 marca br. do Warszawy, 

czego dotyczył ? 

 Burmistrz odpowiedział, że wziął udział w szkoleniu dot. biznesu. Poinformował, 

że w tym czasie odbył ponadto spotkania min. z inwestorem w ramach partnerstwa 

publicznoprawnego w zakresie zakupu oświetlenia ledowego na preferencyjnych 
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warunkach do ZSP Golczewo i w m. Golczewo. Przeprowadził również rozmowy  

w sprawie odpadów oraz w sprawie kanalizacji w Wysoka Kam – Gadom. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała o szczegóły spotkania Burmistrza ze Starostą 

Kamieńskim dotyczące oświaty i modernizacji dróg powiatowych. 

 Burmistrz wyjaśnił, że wystąpił do Starostwa o zgodę na utworzenie  

w ZSP Golczewo, Zasadniczej Szkoły Zawodowej. Podczas tego spotkania omówiono 

również możliwość budowy chodników przy drodze powiatowej w miejscowościach: 

Wysoka Kam., Wołowiec i Mechowo oraz modernizacja dróg: Kłodzino-Drzewica i drogi 

w Dargoszewie. 

 Radny Roman Dorniak Przewodniczący Rady powiedział, że  Zasadnicza Szkoła 

Zawodowa jest to przyszłość zapytał więc, kto sfinansuje utworzenie bazy lokalowej ? 

Uważa, że jest to jednak duże wyzwanie. 

 Andrzej Danieluk powiedział, że pierwszym krokiem jest pozytywna opinia Rady 

Powiatu odnośnie zgody na jej utworzenie. Zgodnie z wcześniejszymi uzgodnieniami  

z Panią Dyrektor ZSP możliwe jest jej utworzenie, niezbędna będzie jednak 

reorganizacja placówki. 

 Radny Jaromir Marks powiedział, że Urząd Marszałkowski uruchomił Program  

o szkolnictwie, w ramach którego można uzyskać środki na utworzenie szkoły 

zawodowej. 

 Renata Dobrowolska prosiła, aby Burmistrz przeprowadził uzgodnienia ze 

Starostą Kamieńskim w sprawie dogodnych dojazdów młodzieży do szkół średnich  

w Kamieniu Pom.,tj. odpowiednich godzin odjazdów busów, tak jak zadał o to 

Nowogard, Uważa, że poziom nauczania w Kamieniu Pom. jest wyższy i byłoby 

dobrze, aby młodzież uczyła się w naszym Powiecie. 

 Andrzej Danieluk powiedział, że będzie w tej sprawie postulował. 

 Radny Tomasz Caban zapytał kiedy będzie remontowana droga w miejscowości 

Dargoszewo ? 

 Radny Radosław Kłysewicz zapytał, czy jest wykonany projekt budowy dalszego 

odcinka chodnika od ronda do cmentarza w Wysokiej Kam, 

Burmistrz odpowiedział, że w latach 2017-2018. 

 Radni nie wnieśli więcej pytań do przedłożonego sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami, jednomyślnie 12 

glosami „za”. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 16. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami Rady. 

 Roman Dorniak przewodniczący obrad poinformował, że w czasie między 

sesjami wykonywał czynności wynikające z pełnionej funkcji. Powiedział, że odbył 

owocne spotkania z Burmistrzem i spotykał się z mieszkańcami Gminy w różnych 

sprawach. 

 Poinformował ponadto, że do Rady Miejskiej wpłynęło kilka pism, min.  

z Kuratorium Oświaty w sprawie wyrażenia negatywnej opinii w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kam. Na zapytanie Radnego Tomasza Cabana 

dotyczącego szczegółów ww. pisma odpowiedział, że powodem negatywnej opinii był 

brak informacji ze strony Gminy dotyczącej wskazania innej szkoły publicznej, do której 

mogłyby uczęszczać dzieci z placówki podlegającej likwidacji dodał, że zgodnie z 

ustawą o oświacie nie został wskazany podmiot publiczny. Poinformował, że Burmistrz 

wraz z Kancelarią Prawna pracują nad tą sprawą. Wpłynęło również pismo dot. 

Radnego poprzedniej kadencji. Stwierdził, że jest to nieistotne. Przekazał Radnym 

zaproszenie Polskiego Stowarzyszenie za Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym 

na obchody dwudziestolecia założenia Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób  

z Upośledzeniem Umysłowym Koła w Kamieniu Pomorskim połączone z obchodami 

Dnia Godności Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną, które odbędzie się 5 maja  

2016 r. o godz. 10 00 . 

 Radni nie wnieśli uwag i zapytań do złożonej informacji. 

 

Ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 Andrzej Danieluk udzielił odpowiedzi na wnioski Radnych złożone na ostatnim 

posiedzeniu Komisji i poinformował, że śmieci o których uprzątnięcie ubiegał się Radny 

Ryszard Liszka zostały posprzątane. 

 Radny Liszka stwierdził, że śmieci jednak są nieuprzątnięte. 
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 Burmistrz poinformował, że sprawdzi. 

Odnośnie pytania o wysokość zaległości podatkowych Burmistrz poinformował, że na 

dzień 31 grudnia 2015 r. zaległości wynoszą 124 tys. zł. Poinformował, że w trakcie 

roku będziemy pracowali nad tym, aby ta kwota uległa zmniejszeniu. 

Na pytania dotyczące wprowadzenia Programu Rodzina 500+, odpowiedzi udzieliła 

Ewelina Katowicz Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie  

i poinformowała, że zgodnie z zarządzeniem Burmistrza powyższe zadanie zostało 

przekazane do realizacji przez OPS Golczewo. Powiedziała, że na dzień dzisiejszy 

Ośrodek jest przygotowany do realizacji wspomnianego Programu. Pracownicy zostali 

przeszkoleni i wnioski są już wydawane. Wyjaśniła, że termin składania wniosków 

wynosi 3 miesiące. Są trzy możliwość składana wniosków: osobiście,  

za pośrednictwem Poczty oraz przez Internet. Ponadto dodała, że Bank Spółdzielczy  

i Bank Pekao SA są przygotowane do bankowości internetowej. 

 Radny Roman Dorniak Przewodniczący Rady zaproponował, aby opracowano 

ulotki informacyjne określające odpowiednie procedury. 

 Pani Ewelina Katowicz poinformowała, że na stronie internetowej Gminy  

i Ośrodka Pomocy Społecznej aktualizowane są systematycznie bieżące informacje  

w tym zakresie. 

 Burmistrz Andrzej Danieluk wyjaśnił, że wnioski nie są skomplikowane i nie 

powinny być trudne do wypełnienia dodał, że OPS musi każdy wniosek odpowiednio 

zweryfikować. 

Ponadto poinformował, że niezależnie kiedy wniosek zostanie złożony odpowiednia 

należność zostanie wypłacona z określonym wyrównaniem. Stwierdził, że Gmina 

jeszcze nie otrzymała środków na ww. Program. 

 

Ad. 18. Wolne wnioski i zapytania. 

 Roman Dorniak Przewodniczący Rady poinformował, że toczy się sprawa skargi 

złożonej przez Panią Owsiak na Pana Marka Maślaka Kierownika Zakładu Usług 

Publicznych. Komisja Rewizyjna na tą chwilę nie przyjęła jeszcze stanowiska, co do jej 

zasadności lub bezzasadności. Poinformował, że na najbliższej sesji zostanie 

przedstawione Radzie Miejskiej stanowisko Komisji Rewizyjnej. 

 Radny Jaromir Marks dostarczył plakaty informujące o trwającej akcji „Uwolnij 

oczy Lenki” i prosił wszystkich o wsparcie finansowe na ten cel.  
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Prosił ponadto o odszukanie Projektów dotyczących możliwości uzyskania 

dofinansowania do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz ogrzewania 

fotowoltaicznego dla właścicieli prywatnych nieruchomości uważa, że wiele osób 

chętnie skorzystałoby z takiej możliwości. 

Wnioskował również o zamontowanie progu zwalniającego lub wyznaczenia przejścia 

dla pieszych na drodze Nr 106, przy ul. Niepodlrgłości w kierunku Upadłych. 

Odniósł się także do złego oznakowania na drodze od strony Niemicy w kierunku 

Dargoszewa zwracając szczególną uwagę na znak ograniczający ładowność ze 

względu na most usytuowany na tej trasie. 

 Radny Tomasz Caban ostatni wniosek Radnego Marksa potwierdził i mówił, że 

jest to problem dla wielu kierowców samochodów ciężarowych, ponieważ po pokonaniu 

pewnego odcinka nie mają możliwości zawrócenia.  

 Burmistrz poinformował, że sprawa Programów, o których wspomniał Radny 

Marks jest znana, lecz nie wiemy w jaka jest możliwa wysokości dotacji. Wyjaśnił, że 

na dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków jest dostępny kredyt 

niskooprocentowany. Szczegóły w tym zakresie pozna na najbliższym spotkaniu 

planowanym w tym temacie. Jeśli chodzi o fotowolatikę, to w tym roku na razie nie ma 

dotacji, ponieważ zostały wstrzymane konkursy. 

Informacjami w tym zakresie dysponują pracownicy Urzędu Miejskiego Pan Paweł 

Jamroziak i Pan Zbigniew Urbański. 

Sprawę oznakowania drogowego i przejścia dla pieszych przy ul. Niepodległości 35 

konsultował z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. 

 Radny Tomasz Caban prosił, aby usunąć lub sfrezować pnie, które pozostały  

po wycięciu drzew przy Szkole Podstawowej w Wysokiej Kam. 

Lech Ferdynus Zastępca Burmistrza uzupełnił informację i poinformował, że na 

fotowoltaikę dla odbiorców indywidualnych uruchomiony Program „Postument”. 

 Radny Marcin Stępień zapytał, czy znane są ustalenia dotyczące Strefy 

Ekonomicznej i budowy wiatraków. 

 Burmistrz poinformował, że na dzień dzisiejszy w Ministerstwie nic nie jest 

wiadome. Informację uzyskamy w kwietniu. Z budową wiatraków nie powinno być 

problemów.  

Edward Żurawski złożył wniosek o uzupełnienie znaków drogowych  

w miejscowości Kretlewo. 
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 Radny Jaromir Marks zwrócił uwagę, że po wypadku drogowym  

na skrzyżowaniu ul. Sadowej z ul. Witosa w dalszym ciągu jest znak uszkodzony. 

Prosił aby ten fakt przekazać do Zarządu Dróg. 

 Roman Dorniak Przewodniczący Rady prosił, aby wnioski do Burmistrza były 

składane na piśmie, określając szczegółowo np. lokalizację i typ oznakowania.  

  

Ad. 20 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

XIII sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

Złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa       Roman Dorniak 

 


